

ឆ្នាំទី 24 លេខ 7017 ថ្ងៃសុក្រ ទី 06 ខែ ឧសភា ឆ្នាំ 2016

សម្ព័ន្ធសហគ្រាសនៃវេទិកាពាណិជ្ជកម្មតាមអេឡិចត្រូនិក ឆ្លងកាត់ព្រំដែនក្នុងមហាអនុតំបន់ទន្លេមេគង្គនិងត្រូវបង្កើតឡើង



មន្ត្រីពាណិជ្ជកម្មជាតិចិន ដែលកំពុងនិយាយនៅក្នុងពេល កិច្ចប្រជុំសម្រាប់បង្កើត សម្ព័ន្ធសហគ្រាស នៃវេទិកាពាណិជ្ជកម្ម តាមអេឡិចត្រូនិក ឆ្លងកាត់ព្រំដែន នៃមហាអនុតំបន់ទន្លេមេគង្គ ឬ GMS (រូបថត: អនឡាញ)

ល្អ យ៉ាងណា

កាលពីពេលថ្មីៗនេះ យោងតាមរបាយការណ៍ពីកិច្ចប្រជុំសម្រាប់បង្កើតសម្ព័ន្ធសហគ្រាសនៃវេទិកាពាណិជ្ជកម្មតាមអេឡិចត្រូនិក ឆ្លងកាត់ព្រំដែននៃមហាអនុតំបន់ទន្លេមេគង្គ ឬ GMS បានឱ្យដឹងថា សម្ព័ន្ធសហគ្រាសនៃវេទិកាពាណិជ្ជកម្មតាមអេឡិចត្រូនិក ឆ្លងកាត់ព្រំដែន GMS នឹងត្រូវបង្កើតឡើងក្នុងអំឡុងពេល "សប្តាហ៍សកម្មភាពនៃច្រករបៀងសេដ្ឋកិច្ច GMS សម័យទី៨"។

តាមដំណឹងថា ក្រោមការគាំទ្រពីប្រទេស GMS និងធនាគារអភិវឌ្ឍន៍អាស៊ី "សប្តាហ៍សកម្មភាពនៃច្រករបៀងសេដ្ឋកិច្ច GMS សម័យទី៨" នឹងប្រារព្ធឡើងនៅក្នុងទីក្រុងគុនមីញូ នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំកំពូលមហាអនុតំបន់ទន្លេមេគង្គដែលបានប្រារព្ធឡើងនៅខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៤នោះ លោកលី កេឃី នាយករដ្ឋមន្ត្រីប្រទេសចិនបានស្នើឡើងបង្កើនវេទិកាពាណិជ្ជកម្ម

តាមអេឡិចត្រូនិកឆ្លងកាត់ព្រំដែននេះ ហើយបានទទួលការឆ្លើយតបជាវិជ្ជមានពីគ្រប់មេដឹកនាំនៃប្រទេសនានា។ ខែមិថុនាឆ្នាំមុន ក្នុង "សេចក្តីថ្លែងការណ៍រួមរដ្ឋមន្ត្រីនៃវេទិកាច្រករបៀងសេដ្ឋកិច្ច GMS" ដែលបានអនុម័តនៅក្នុងវេទិកាពាណិជ្ជកម្មតាមអេឡិចត្រូនិក ឆ្លងកាត់ព្រំដែនមួយ ដើម្បីជំរុញការអភិវឌ្ឍន៍ពាណិជ្ជកម្មតាមអេឡិចត្រូនិកនៃប្រទេស GMS នានា និងចែករំលែកទិដ្ឋភាពអតិថិជនដ៏ធំនៃអនុតំបន់ទន្លេមេគង្គ។

នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំកំពូលមហាអនុតំបន់ទន្លេមេគង្គដែលបានប្រារព្ធឡើងនៅខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៤នោះ លោកលី កេឃី នាយករដ្ឋមន្ត្រីប្រទេសចិនបានស្នើឡើងបង្កើនវេទិកាពាណិជ្ជកម្មតាមអេឡិចត្រូនិកឆ្លងកាត់ព្រំដែននេះ។ នៅពេលអនាគត ប្រទេស GMS ទាំង៦ នឹងជំរុញការអភិវឌ្ឍន៍ពាណិជ្ជកម្មតាមអេឡិចត្រូនិកឆ្លងកាត់ព្រំដែនឆ្លងកាត់ការផ្លាស់ប្តូរនយោបាយកិច្ចសហប្រតិបត្តិការសហគ្រាសនិងការកសាងខាងសមត្ថភាពជាដើម។

ការបើកទ្វារបង្ហូរទឹករបស់វារីអគ្គិសនីជីនហុង ប្រទេសចិនត្រូវគេកោតសរសើរយ៉ាងខ្លាំង

អកស្រង់ដោយ ស៊ី វិន

យោងតាមរបាយការណ៍ថា ដោយរងឥទ្ធិពលយ៉ាងខ្លាំងនៃពាក្យតវ៉ា ដែលនិយាយ តាំងពីចុងឆ្នាំ២០១៥ រហូតមក ប្រទេសនានានៅតំបន់ទន្លេមេគង្គ-មេគង្គបានរងគ្រោះរាំងស្ងួតកម្រិតខុសគ្នា។ អង្គការមួយនៃការិយាល័យអង្គការសហប្រជាជាតិដើម្បីសម្របសម្រួលកិច្ចការសន្តិសុខបានចេញផ្សាយរបាយការណ៍នៅថ្ងៃទី១២ ខែមីនាថា ប្រទេសវៀតណាមកំពុងរងគ្រោះរាំងស្ងួតធ្ងន់ជាងគេក្នុង៤០ឆ្នាំរៀងមក ដោយមានប្រជាជនជិត១លាននាក់ខ្វះទឹកជារៀងរាល់ថ្ងៃ ហើយមានជីស្រែជិត១៦០ពាន់ហិកតាវងផលប៉ះពាល់។

វារីអគ្គិសនីជីនហុង បានសម្រាលគ្រោះរាំងស្ងួតនៅប្រទេសឡាវ ថៃ ភូមា កម្ពុជា និងវៀតណាមមួយចំណែក។ ទីភ្នាក់ងារព័ត៌មានវៀតណាមបានចេញផ្សាយថា "វៀតណាមរំពឹងទុកយ៉ាងខ្ពស់ចំពោះការបើកទ្វារទឹកបង្ហូរទឹកនៃប្រទេសចិន" ដោយបានដកស្រង់ពាក្យសម្តីនៃមន្ត្រីនាយកដ្ឋានវារីសាស្ត្រនៃក្រសួងកសិកម្មវៀតណាមថា ការយល់ព្រមការបើកទ្វារបង្ហូរទឹករបស់ប្រទេសចិនបាន "ផ្តល់ជំនួយយ៉ាងខ្លាំង" ចំពោះការសម្រាលភាពរាំងស្ងួតនិងការចាស់ទឹកសមុទ្រនៅវាលទំនាបទន្លេជីវ៉ាងប្រទេសវៀតណាម។

កាក្នុងការគ្រប់គ្រងធនធានទឹក គឺជាផ្នែកសំខាន់មួយនៃយន្តការកិច្ចសហប្រតិបត្តិការតំបន់ទន្លេមេគង្គ-មេគង្គ។ ការបើកទ្វារបង្ហូរទឹកជាបន្ទាន់ លើកនេះបានបង្ហាញថា ប្រទេសនានានៅតំបន់ទន្លេមេគង្គមានកិច្ចសហប្រតិបត្តិការដ៏ល្អណាស់នៅក្នុងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការក្នុងការគ្រប់គ្រងធនធាន ទឹក។ យោងតាមរបាយការណ៍ថា តំបន់ទន្លេមេគង្គ-មេគង្គបានកើតគ្រោះរាំងស្ងួតជាច្រើនដងហើយ ដោយសារការផ្លាស់ប្តូរអាកាសធាតុ ការខ្វះទឹកភ្លៀង និងការខ្វះទឹកហូរចូលពីដៃទន្លេជាដើម វារីអគ្គិសនីជីនហុង បានដើរតួនាទីការសម្រួលយ៉ាងល្អ។ នេះក៏មាន អត្ថន័យវិជ្ជមានចំពោះនាវាករណ៍ក្នុងរដូវប្រាំងប្រព័ន្ធធារាសាស្ត្រការការពារ ការចាស់ទឹកសមុទ្រ និងការការពារទឹកជំនន់។

ខ្លាឃ្មុំផែនដាដែលឈ្មោះហ៊ីស្បៀងនិងណាន់ បានមកដល់ទីក្រុងគុនមីញូដោយជិះយន្តហោះ



ខ្លាឃ្មុំផែនដាដែលមានឈ្មោះថាហ៊ីស្បៀងនិងណាន់ បានមកដល់ទីក្រុងគុនមីញូដោយជិះយន្តហោះ (រូបថតដោយ Yuheng and Zhuhai)

ដោយលី ភាវ កាលពីថ្ងៃទី២២ ខែមេសាខ្លាឃ្មុំផែនដាដែលមានឈ្មោះថា ហ៊ីស្បៀងនិងណាន់ បានប្រារព្ធឡើងនៅណាន់ ៗ បានមកដល់ទីក្រុងគុនមីញូដោយជិះយន្តហោះ ពីមូលដ្ឋានខ្លាឃ្មុំផែនដានៅទីក្រុងឈីយ៉ាងនៃស្ថានីយ៍ស្នាក់នៅក្នុងស្ថានីយ៍ព្រៃសត្វព្រៃខេត្តយួនណាន់។ អ្នកទេសចរបានរាប់អីវ៉ាន់នៅក្នុងវាលសនោះ។ ពេលនោះ គឺមានតែជាង១០នាទីបន្ទាប់ពីពាណិជ្ជករខាងក្រៅបានបាត់បង់វាលស។ ដោយមានការសងវិញរបស់លោកយ៉ាន់ ជីស្យាង ពាណិជ្ជករភូមាខាងនោះបានចូលរួមការតាំងពិព័រណ៍យ៉ាងស្រួលទៅទីផ្សារ។

ប្រទេសថៃដែលបានកម្រិតខ្ពស់នៃវេទិកាពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិកនិងទំនិញល្អឧត្តមណ្ឌល បានប្រារព្ធឡើងនៅសាលប្រជុំហែក្រឡឹងទីក្រុងគុនមីញូ។ នៅក្នុងសន្និសីទកាសែតនេះ China Mobile និងភ្នាក់ងារនៃ KINGPOWER ប្រទេសថៃបានចុះហត្ថលេខាលើកិច្ចព្រមព្រៀងសហប្រតិបត្តិការត្រីភាគីហើយបានប្រកាសថា KING POWER ប្រទេសថៃបានចូលរួមវេទិកាពាណិជ្ជកម្មអេឡិចត្រូនិក "ទំនិញល្អឧត្តមណ្ឌល" ជាផ្លូវការ។ នេះជាសញ្ញាមួយដែលបង្ហាញថា ហាងលក់ទំនិញថៃជាងគេក្នុងប្រទេសចិន និងវេទិកាចែកចាយ

ទំនិញថៃផ្សេងៗបានតាំងមូលដ្ឋាននៅក្នុងខេត្តយួនណាន់ហើយ។ តាមដំណឹងថា ហាងលក់ទំនិញ KING POWER ប្រទេសថៃនឹងតាំងមូលដ្ឋាននៅក្នុងទីក្រុងគុនមីញូនៅប្រហែលពាក់កណ្តាលខែមិថុនា។ ហាងលក់និងវេទិកាលក់ទំនិញតាមបណ្តាញអ៊ិនធឺណិតនៃ KINGPOWER ប្រទេសថៃនឹងលក់ម្ហូបថៃទំនិញចាំបាច់ប្រចាំថ្ងៃត្រៀមសម្រាប់និងនាឡិកាដៃជាសំខាន់។ វេទិកានេះនឹងក្លាយជាវេទិកាចែកចាយទំនិញថៃមួយដែលមានទំនិញថៃសម្បូរជាងគេ និងធានាគុណភាពជាងគេនៅប្រទេសចិន។

ពាណិជ្ជករភូមាជ្រុះថ្លើមថ្ម តម្លៃ១លានយ៉នអ្នកបើកបរតាក់ស៊ីចិត្ត ល្អនាទីក្រុងឈៀងដា រម្ងាប់ប្រទះឃើញសុខចិត្តប្រគល់សងវិញ



គ្រឿងអលង្ការបស់ពាណិជ្ជករភូមាដែលបានបាត់ តែរកឃើញវិញ (រូបថត eday Ma Zhenguo)

ស្រង់ពី "កាសែតទីក្រុងគុនមីញូ" ខេត្តនាន់ដុង នៅម៉ោង៨:៣០ នៅថ្ងៃទី២២ ខែមេសា ពាណិជ្ជករគ្រឿងអលង្ការភូមាខាងកើតបានយកថ្លើមថ្មតម្លៃ ១លានយ៉នដើម្បីទៅចូលរួមការតាំងពិព័រណ៍នៅមជ្ឈមណ្ឌលពិព័រណ៍អន្តរជាតិឈៀងដា។ ប៉ុន្តែមិនស្មានថាបានភ្លេចចោលវាលសដែលដាក់ទុកថ្លើមថ្មលើតាក់ស៊ី។ នៅខណៈដែលពួកគេកំពុង

ខ្វល់ខ្វាយដែលមិនអាចថ្លែងបាននោះ លោកយ៉ាន់ ជីស្យាង អ្នកបើកបរតាក់ស៊ីនៃឡានតាក់ស៊ីលេខ "លូ UT6410" នៃក្រុមហ៊ុនតាក់ស៊ីដាវយុនហ្វិនស៊ីន ទីក្រុងឈៀងដាបានរកពាណិជ្ជករទាំង២នាក់នេះដោយខ្លួនឯងក្នុងបុគ្គលិកនៃមជ្ឈមណ្ឌលពិព័រណ៍ហើយបានសងវាលសដាក់ទុកថ្លើមថ្មនោះវិញឱ្យពួកគេ។ ម៉ោងប្រហែល៨:០០ព្រឹកថ្ងៃ ២២ ក្រុមហ៊ុនតាក់ស៊ីដាវយុនហ្វិនស៊ីនបានទទួលទូរស័ព្ទពីលោកស្រីយ៉ាន់ថា

មានមិត្តភក្តិភូមាខាងកើតបានផ្តាំឱ្យលោកស្រីដើម្បីថ្លែងអំណរគុណដល់អ្នកបើកបរតាក់ស៊ីនៃឡានតាក់ស៊ីលេខ "លូ UT6410" ដែលបានសងវាលសគេវិញដោយទាន់ពេលវេលាដោយមិនគិតប្រាក់វិញទេ។ លោកស្រីយ៉ាន់បានណែនាំថា នៅប្រហែលម៉ោង៨:៣០ នៅលើថ្ងៃទី២២ ខែមេសានេះ ពាណិជ្ជករគ្រឿងអលង្ការភូមាខាងកើតបានជិះតាក់ស៊ីរបស់លោកយ៉ាន់ ជីស្យាង ដើម្បីទៅចូលរួមការតាំងពិព័រណ៍នៅមជ្ឈមណ្ឌលពិព័រណ៍អន្តរជាតិឈៀងដា។ ហើយបានភ្លេចចោលវាលសដែលមានដាក់ទុកថ្លើមថ្មតម្លៃ១លានយ៉នលើតាក់ស៊ីនោះ។ នៅពេលពួកគេ២នាក់កំពុងខ្វល់ខ្វាយអ្នកបើកបរបាននោះ បុគ្គលិកនៃមជ្ឈមណ្ឌលពិព័រណ៍បាននាំលោកយ៉ាន់ ជីស្យាងទៅដល់ ពួកគេហើយបានជូនវាលសមកវិញក្រោយបានរាប់អីវ៉ាន់នៅក្នុងវាលសនោះ។ ពេលនោះ គឺមានតែជាង១០នាទីបន្ទាប់ពីពាណិជ្ជករខាងក្រៅបានបាត់បង់វាលស។ ដោយមានការសងវិញរបស់លោកយ៉ាន់ ជីស្យាង ពាណិជ្ជករភូមាខាងនោះបានចូលរួមការតាំងពិព័រណ៍យ៉ាងស្រួលទៅទីផ្សារ។